

Waiving all tickets restrictions issued From (AJF)		الغاء كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة من محطة (الجوف)
التاريخ / Date 15 NOV 2018	الرقم المرجعي / Reference 201811152	تاريخ التطبيق / Effective date IMMEDIATELY

<p>As per the GACA, instructions regarding AJF airport closing for the period 13-14th Nov'2018. SAUDIA decided to waive all ticket restrictions fees for all confirmed bookings for flights departing from /To Al Jouf airport for the mentioned period and allowing guests to change their routes to the nearest airport of Al-Jouf without fees or any fare's difference and waiving all fees applied when (Revalidation / Re-Route / Refund / No-shows).</p>	<p>إشارةً إلى تعليمات الواردة من الهيئة العامة للطيران المدني بإغلاق مطار الجوف ليومي 14/13 نوفمبر 2018م، فقد قررت السعودية، إلغاء رسوم التذاكر لجميع الرحلات المغادرة من/إلى مطار الجوف خلال الفترة المذكورة والسماح لضيوفنا الكرام بتحويل مسار رحلاتهم التي تم إلغاؤها في الفترة الموضحة والمغادرة من/إلى إحدى المطارات التالية (تبوك - عرعر - القريات - طريف - حائل) وإعفاء الضيوف من الرسوم المترتبة على ذلك من قيود وغرامات وفروقات أسعار إن وجدت وذلك عند: (إعادة الحجز / تغيير خط السير / الاسترداد / التخلف عن السفر).</p>
---	--

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact SAUDIA manager in your area

This bulletin is for private internal distribution only and may not be published under any circumstances or traded outside the network of travel agencies.

تعتبر هذه النشرة مُلزِمة التطبيق، ويمنع منعاً باتاً نشرها أو تداولها خارج إطار وكالات السفر والسياحة.